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Onderwerp: Sheet IC-capaciteit t.b.v. Catshuisberaad

Hierbij de bijgewerkte factsheet over de IC-capaciteit en prognoses incl. leads JEN heeft mooi werk geleverd hier!

Daarnaast is bijgevoeqgd een gedetailleerde uitwerking van de actuele stand van de verwerving van beademingsapparatuur (met
dank haa ee] Deze is bedoeld als achterzakdocument voor de minister.

Zoals net telefonisch al besproken zijn er op twee niveaus belangrijke onzekerheden:

Korte termijn: t.a.v. de prognose voor 2 april:
- Uit het beeld blijkt een tekort aan IC-bedden in de beide scenario’s van RIVM (laag en hoog).
- Er zijn drie aanvullende onzekere factoren die in het beeld niet tot uitdrukking komen:

* We gaan ervan uit dat het op korte termijn mogelijk moet zijn om beademingsapparaten uit de zelfstandige
klinieken en de veterinaire sector aan te trekken. We weten niet wat de aantallen zijn, maar we gaan niet van

grote aantallen (<100). Die komen dan wel bovenop de capaciteit per 2 april van 1037 IC-bedden.

+ De capaciteit die aangeboord wordt d.m.v. IC-boxen en operatiekamers is nog steeds een inschattingsgetal van

NVIC (350 incl. Defensie-apparaten). Een inventarisatie naar de exacte aantallen loopt nog. Dit kan dus nog mee-

of tegenvallen. NVIC denkt voorzichtig dat het werkelijke aantal iets hoger kan zijn.
+ Inde plaat is steeds uitgegaan van een benodigde IC-capaciteit van 575 plaatsen voor reguliere spoedzorg. Het

is goed mogelijk dat de werkelijk nodige aantallen kleiner zullen worden. Door de Corona-maatregelen is de kans

groter dat de normale instroom op de IC's door o.a. verkeersongevallen, bedrijfsongevallen, sportblessures,
(uitgaans)geweldsincidenten afneemt. Dat zou betekenen dat er meer ruimte vrij komt om Corona-patienten te

behandelen op deze bedden.

Middellange termijn: prognoses eind april en verder:
- Voor de middellange termijn zijn inmiddels grote partijen beademingsapparaten in bestelling bij gerenommeerde

bedrijven. De levertijden zijn echter onzeker vanwege de situatie op de wereldmarkt (heel veel vraag) en de mogelijke
logistieke knelpunten die nog kunnen ontstaan in de komende tijd (grenzen dicht, geen vliegverkeer mogelijk etc). Hier

zijn geen garanties te geven.
- De opzet van productie in Nederland wordt nu met spoed in ontwikkeling genomen, maar het is zeer de vraag of dit op

middellange termijn (6-8 weken) al tot bruikbare producten gaat leiden.

Tot slot: uit de terugkoppeling van het bezoek aan de minister aan Brabant vandaag krijgen we belangrijke aanbevelingen om
ook de reguliere ziekenhuisbedden voor Corona-patiénten (met zuurstof) in beddenhuis goed op orde te hebben. Hoe daarvan de

totale capaciteit is en wat de opschalingsmogelijkheden zijn, is nu niet bekend. Ook dit is een factor van betekenis.

Groeten FRED)(gaat nu uitloggen)
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